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BRMG-KPGiM-III.0012.2.2016 

 
Protokół Nr 20-2/2016 

z posiedzenia Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska, 
które odbyło się 23 lutego 2016 roku (wtorek), rozpoczęte o godz. 15.00, w 
sali im. Seana Lestera Nr 003, Nowy Ratusz, przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w 
Gdańsku. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załącznik nr 1, 
załącznik nr 2 do protokołu.  
Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło czterech (4), 
czyli było quorum do podejmowania prawomocnych opinii, wniosków i innych 
stanowisk. Nieobecni radni: Anna Kołakowska, Kazimierz Koralewski, Grzegorz 
Strzelczyk. 
 
Posiedzeniu przewodniczył Radny Piotr Dzik – Przewodniczący Komisji 
Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska. 
Po stwierdzeniu quorum, otworzył 20 posiedzenie, powitał zebranych i 
poinformował, że porządek obrad został dostarczony radnym w terminie 
regulaminowym, porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu, i 
zaproponował do porządku obrad następujące zmiany: 
 

1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie 
aktualizacji Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe miasta Gdańska – druk nr 580. 

Kto jest za wprowadzeniem tego projektu w punkcie 3.1.? 
 

Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za - jednogłośnie wprowadziła ww. projekt uchwały pod 
obrady Komisji. 

 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w 

sprawie uregulowania stanu prawnego lokalu mieszkalnego przy ul. 
Wróblewskiego 16 w Gdańsku. Pismo WGK.II.7123.1.67.2015.AW.53927 
z dnia 16.02.2016r.  

Kto jest za wprowadzeniem tego wniosku w punkcie 3.2.? 
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za - jednogłośnie wprowadziła ww. wniosek pod obrady 
Komisji 

 
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w 

sprawie uregulowania stanu prawnego lokalu mieszkalnego przy ul. 
Bliskiej 3 w Gdańsku. Pismo WGK.II.7123.1.22.2014.AW.53932 z dnia 
16.02.2016r.  

Kto jest za wprowadzeniem tego wniosku w punkcie 3.3.? 
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za - jednogłośnie wprowadziła ww. wniosek pod obrady 
Komisji. 
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4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w 
sprawie uregulowania stanu prawnego lokalu mieszkalnego przy ul. 
Siennej 21 w Gdańsku. Pismo WGK.II.7123.1.11.2014.AW.53936 z dnia 
16.02.2016r.  

 
Kto jest za wprowadzeniem tego wniosku w punkcie 3.4.? 

 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za - jednogłośnie wprowadziła ww. wniosek pod obrady 
Komisji. 

 
5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w 

sprawie uregulowania stanu prawnego lokalu mieszkalnego przy ul. 
Guderskiego 66 w Gdańsku. Pismo WGK.II.7123.1.30.2015.AW.53944 z 
dnia 16.02.2016r.  

 
Kto jest za wprowadzeniem tego wniosku w punkcie 3.5.? 

 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za - jednogłośnie wprowadziła ww. wniosek pod obrady 
Komisji. 
 
Ponieważ nie było innych uwag do porządku obrad z wprowadzonymi zmianami 
poddał pod głosowanie przyjęcie następującego porządku obrad Komisji: 
 
1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu korzystania z 
cmentarzy komunalnych w Gdańsku – druk nr 578. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 

sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt w 2016 roku - druk nr 579. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
3. Stanowisko Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie bezpłatnych 

przejazdów środkami gminnego transportu zbiorowego dla działaczy 
opozycji i osób represjonowanych z powodów politycznych. 

Przedstawia: Pan Piotr Grzelak, Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
 
3.1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie 

aktualizacji Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe miasta Gdańska – druk nr 580. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

3.2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w 
sprawie uregulowania stanu prawnego lokalu mieszkalnego przy ul. 
Wróblewskiego 16 w Gdańsku  

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
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3.3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w 
sprawie uregulowania stanu prawnego lokalu mieszkalnego przy ul. 
Bliskiej 3 w Gdańsku. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

3.4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w 
sprawie uregulowania stanu prawnego lokalu mieszkalnego przy ul. 
Siennej 21 w Gdańsku. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

3.5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w 
sprawie uregulowania stanu prawnego lokalu mieszkalnego przy ul. 
Guderskiego 66 w Gdańsku.  

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
4. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za - jednogłośnie przyjęła ww. porządek obrad. 

 
 

PUNKT – 1 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu korzystania z 
cmentarzy komunalnych w Gdańsku – druk nr 578.Oryginał projektu uchwały 
- druk nr 578 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 
25 lutego 2016 roku. Sprawa: BRMG - S.0006.26.2016 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Lucyna Berendt, Przedstawiciel Zarządu Dróg i Zieleni w Gdańsku, 
Referując przedmiotowy projekt uchwały powiedziała m.in., że z uwagi na 
konieczność ujednolicenia procedury stosowanej przy rozpatrywaniu wniosków 
o pochowanie osób szczególnie zasłużonych dla miasta Gdańska w 
wyznaczonych na terenie cmentarzy komunalnych alejach zasłużonych, 
ustalono zasady, kryteria i procedury, stosowane przy przyznawaniu miejsc do 
pochówku osób zmarłych w alejach zasłużonych na cmentarzach komunalnych 
w Gdańsku. Projekt uchwały określa m.in. to, że miejsca położone w alei 
zasłużonych znajdują się jakby w dyspozycji Prezydenta Miasta Gdańska. 
Określa również, kto może wnioskować o pochowanie osoby w takim miejscu, 
jakie są kryteria stosowane przy przyznawaniu miejsc w alei zasłużonych. Jest 
tam też wskazana konieczność dokumentowania zasług, które są wymieniane 
we wniosku. Określone jest miejsce składania takiego wniosku, cała procedura 
postepowania z wnioskiem od momentu złożenia go w Urzędzie Miejskim do 
momentu przekazania tego wniosku do realizacji, czyli do administratora 
cmentarza. Również jest tutaj określona sprawa opłat wnoszonych przy 
pochówku w alei zasłużonych. Wprowadzenie tego uregulowania pozwoli nam 
na zapewnienie miejsc do pochówku właśnie takim osobom powszechnie 
uznanym, dlatego też wnioskujemy o pozytywne zaopiniowanie tego projektu, 
który zmieni regulamin funkcjonowania cmentarzy komunalnych. 
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Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania? 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Regulaminu korzystania z cmentarzy komunalnych w Gdańsku – druk nr 578. 
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 578. Opinia Nr 20-
2/244/11/2016 

 

 

PUNKT – 2 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt w 2016 roku - druk nr 579. Oryginał 
projektu uchwały - druk nr 579 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 25 lutego 2016 roku. Sprawa: BRMG - S.0006.27.2016 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Dimitris T. Skuras, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 579 powiedział 
m.in., że jest to obowiązek wynikający z ustawy o ochronie zwierząt, czyli 
każda gmina w Polsce ma obowiązek, co roku uchwalać program opieki nad 
zwierzętami. Jeżeli chodzi o różnice w stosunku do ubiegłorocznego programu, 
to nastąpiły tutaj zasadniczo trzy różnice. Czyli w § 11 dodaliśmy w zasadach 
realizujących systematyczne zabiegi sterylizacji i kastracji kotów inne 
uwarunkowania wynikające z zadań zawartych w Budżecie Obywatelskim. Z 
uwagi na to, że Budżet Obywatelski podejmuje tego typu, czy ludzie głosują, 
aby Budżecie Obywatelskim miasto wydatkowało pieniądze, ale mają 
oczekiwania, co do innego standardu. My robimy to szybko, tanio i sprawnie, a 
Budżet Obywatelski robi to drożej, bardziej humanitarnie i trochę mniej.  
 
Druga różnica jest w § 18. Dotychczas jakby obowiązki dotyczące odławiania 
zwierząt, które się wałęsają po mieście były w Straży Miejskiej. Obecnie 
mówimy, że jest to podstawowe zadanie schroniska, natomiast w sytuacjach 
szczególnych Straż Może również odłowić zwierzę i przetrzymać do czasu 
przyjazdu pracownika schroniska.  
 
Ostatnia zmiana. W § 20, w budżecie tego programu, który jest wyliczony na 
kwotę 2.915.061 zł. dodaliśmy również zadania realizowane w ramach Budżetu 
Obywatelskiego, i na ten rok jest to kwota 393 tysiące złotych. W czasie 
konsultacji wysłaliśmy ten projekt do 14 organizacji zajmujących się statutowo 
ochroną zwierząt, do czterech kół łowieckich, do Gdańskiej Rady Pożytku 
Publicznego, no i oczywiście do Powiatowego lekarza Weterynarii, który 
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zaakceptował projekt, uzyskaliśmy jego pozytywną opinie, co jest też 
wymogiem ustawowym.  
Jeżeli chodzi o uwagi zgłoszone, to przyjęliśmy w sumie 4 uwagi. Jedna 
zgłoszona przez Straż Miejską i 3 zgłoszone przez Gdańską Radę Pożytku 
Publicznego. Efektem uwagi Straży Miejskiej była ta zmian, o której 
powiedziałem, czyli przesunięcie akcentu ze Straży Miejskiej na Schronisko, 
jeśli chodzi o odławianie zwierząt. Natomiast uwagi zgłoszone przez Gdańską 
Radę Pożytku Publicznego zostały odrzucone z uwagi na to, że nie dotyczą 
właściwości uchwały. W dwóch przypadkach dotyczyło to umowy adopcyjnej i 
ta uwaga była już wcześniej wypełniona w umowach adopcyjnych, które 
prowadzi Schronisko, a dotyczyło to jakby kontroli, co się dzieje z wydanym do 
adopcji zwie4rzęciem, natomiast trzecia dotyczyła spraw organizacyjnych, 
czyli publikacji w informacjach kontaktu ze Strażą Miejską. To nie jest 
kompetencja Rady Miasta, to są sprawy organizacyjne w kompetencjach 
Prezydenta i jednostek.  

 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania.  
Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w 2-16 
roku - druk nr 579. 
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 579. Opinia Nr 20-
2/245/12/2016 

 
PUNKT – 3 

Stanowisko Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie bezpłatnych przejazdów 
środkami gminnego transportu zbiorowego dla działaczy opozycji i osób 
represjonowanych z powodów politycznych. 
Przedstawia: Pan Piotr Grzelak, Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
 

Przewodniczący Piotr Dzik  
Szanowni Państwo. Komisja 18 grudnia 2015 roku otrzymała petycję od 

Stowarzyszenia Internowanych i Represjonowanych w sprawie rozszerzenia 

grupy osób uprawnionych do bezpłatnych przejazdów środkami gminnego 

transportu zbiorowego w Gdańsku o działaczy opozycji antykomunistycznej i 

niepodległościowej. 

 

Petycję tę skierowałem do Pana Prezydenta Grzelaka z prośbą o 

przeanalizowanie sprawy, i ponieważ Gdańsk jest zrzeszony w Metropolitalnym 

Związku Komunikacyjnym Zatoki Gdańskiej i samorządy zrzeszone w tym 

Związku przyjęły zasadę stosowania ujednoliconych przepisów porządkowanych 
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i zasad taryfowych poprosiłem Pana Prezydenta Grzelaka o przedstawienie tego 

problemu Związkowi.  

 

Komisja otrzymała od Pana Prezydenta w grudniu 2015 pismo, że koszt, biorąc 

pod uwagę 150 osób byłby 165 tysięcy złotych i w piśmie tym Pan Prezydent 

poinformował, że sprawę przedstawi Związkowi.  

 

Z tego, co ja wiem to dopiero w marcu odbędzie się posiedzenie 

Metropolitalnego Związku Komunikacyjnego Zatoki Gdańskiej, tak, że nie mamy 

na dzisiaj stanowiska Związku. Obecny jest Pan Prezydent, więc proszę o 

zabranie głosu.  

 
Pan Piotr Grzelak, Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Tak jak pan przewodniczący powiedział posiedzenie ZMKZG będzie się odbywało 
23 marca. Natomiast wstępne rozmowy z przedstawicielami, no raczej oceniają 
tę inicjatywę negatywnie. Jak zwykle musimy mieć świadomość kosztów tego 
rodzaju ulgi. Oczywiście tu mówimy o 150 osobach represjonowanych. Pytanie 
o status osób represjonowanych, pytanie o skalę tego faktyczną. Tylko te 150 
osób, to jest koszt 165 tysięcy złotych utraty wpływów. Jest to na pewno temat 
wrażliwy, natomiast trzeba mieć świadomość, że w przypadku tego typu decyzji 
pojawią się również i inne grupy, które będą postulowały takiej ulgi. Większość 
z osób represjonowanych wchodzi obecnie w wiek, który ich automatycznie 
zwalnia z tej ulgi, czyli temat jakby trochę sam się załatwił. Tak byśmy 
rekomendowali takie rozwiązania, tzn. negatywną opinię do tego wniosku.   

 

Ustalenia Komisji: 
 
Przewodniczący Piotr Dzik  
Na dzień dzisiejszy czekamy na opinię Metropolitalnego Związku 
Komunikacyjnego Zatoki Gdańskiej. Ponieważ petycja była złożona do nas w 
grudniu, i sprawę powinnyśmy załatwić przez 3 miesiące, a ponieważ będziemy 
oczekiwać na opinię Związku napiszemy do Stowarzyszenia Internowanych i 
Represjonowanych pismo o przedłużenie terminu załatwienia tej petycji o trzy 
miesiące z uwagi na to, że najbliższe posiedzenie Związku odbędzie się dnia 23 
marca 2016 roku. Natomiast fakt ten oraz terminy procedowania Komisji, jaki i 
Rady Miasta Gdańska powodują, że przedłużamy termin rozpatrzenia petycji 
zostanie przesunięty. Na chwilę obecną temat ten zamykam. 
Pismo BRMG-KPGiM-III.152.1-2.2016.EWD.73473 stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu. 
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PUNKT – 3.1. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie aktualizacji 
Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 
gazowe miasta Gdańska – druk nr 580. Oryginał projektu uchwały - druk nr 580 
stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 25 lutego 
2016 roku. Sprawa: BRMG - S.0006.28.2016 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Zanim oddam głos referującemu. Rozumiem, że taki jest wymóg ustawowy, ale 
osobiście uważam, ze miasto nie ma żadnego wpływu na te sprawy. Nie ma też 
żadnego zarządzania tymi sprawami. Gdybyśmy mieli, załóżmy w Kokoszkach 
wiatraki energetyczne i my tym zarządzamy, bilansujemy i mamy załóżmy na 
oświetlenie Gdańska, to możemy nad tym dyskutować. Szkoda, ze dzisiaj nie 
ma na posiedzeniu kolegów z partii rządzącej, tu trzeba po prostu ustawę 
zmienić i nie zawracać sobie głowy, bo to opracowanie jest grubą księgą, na 
której opracowanie na pewno wydaliśmy, jako miasto jakieś pieniądze, nie 
chciałbym się pytać ile to kosztowało, bo to jest opasłe opracowanie i na pewno 
zostały wydane grube miliony i jest to wywalanie pieniędzy w błoto. 
 
Pan Dimitris T. Skuras, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 579 powiedział 
m.in., że tak jak pan przewodniczący słusznie zauważył jest to obowiązek 
wynikający z ustawy prawa energetycznego i dotyczy wszystkich gmin w Polsce. 
Jest obowiązek aktualizacji planu w okresach trzyletnich. Tak naprawdę to on 
ma dwa cele ten dokument.  
 
Po pierwsze może stać się wytycznym do studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego.  
 
Po drugie. Musi zarekomendować, czy na terenie miasta jest deficyt energii, 
czy jest nadwyżka. W naszym przypadku ten dokument stwierdza, że jest 
nadwyżka. Gdyby był deficyt, to gmina jest zobowiązana przyjąć uchwała 
program zaopatrzenia, nie założenia tylko plan zaopatrzenia miasta. Teraz, o 
co chodzi w tym planie? W tym planie o to chodzi, że gmina jest zobowiązana 
do zapewnienia dostawy energii dla swoich mieszkańców i rozwoju 
gospodarczego, to oznacza, że jeżeli nie ma takich możliwości, jeśli chodzi o 
podmioty prywatne, to musi to w jakiś sposób zorganizować w formie 
działalności komunalnej. Dzisiaj w Gdańsku jesteśmy spokojni. Sektor 
energetyczny jest sektorem prywatnym, bądź też Skarbu Państwa, jeżeli chodzi 
o PGNIG i Energę. Tak, czy inaczej są to zadania realizowane poza gminą i 
jesteśmy spokojni. Ten dokument stwierdza, że jest nadwyżka, a więc jest 
dobrze, tyle, że my musimy badać, co trzy lata, czy ta nadwyżka faktycznie 
jest. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Gdybyśmy jeszcze byli jedynym udziałowcem GPEC, to by ten dokument 
ewentualnie byłby pod względem dostarczania ciepła. 
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Pan Dimitris T. Skuras, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Aczkolwiek tu jeszcze jeden aspekt chciałabym poruszyć, a mianowicie 
zgodność z polityką energetyczną Polski, która jest i musi być zgodna z polityką 
energetyczną Unii Europejskiej, a ja przypomnę, że Unia Europejska przyjęła 
politykę 3x20, czyli ograniczenie o 20% emisji CO2, 20% zwiększenie produkcji 
energii ze źródeł odnawialnych i o 20% zwiększenie efektywności energetycznej 
budynków.  
 
Polityka energetyczna Polski wskazuje, że Polska spełnia ten warunek, no, ale 
na realizację polityki Polski składają się polityki gmin. Tu też ciekawostka. Nie 
ma dokumentu tej rangi dla województwa. Województwa nie przygotowują 
tego typu polityki energetycznej, są tylko na poziomie gmin i kraju.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie aktualizacji Założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe miasta Gdańska – druk 
nr 580. 

 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 580. Opinia Nr 20-
2/246/13/2016 
 
 

PUNKT – 3.2. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
uregulowania stanu prawnego lokalu mieszkalnego przy ul. Wróblewskiego 16 w 
Gdańsku.  

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

 
Pismo WGK-II.7123.1.67.2015.AW.53927 z dnia 16.02.2016r. wraz z 
raportem stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
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PUNKT – 3.3. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
uregulowania stanu prawnego lokalu mieszkalnego przy ul. Bliskiej 3 w Gdańsku.   

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
Pismo: WGK-II.7123.1.22.2014.AW.53932 z dnia 16.02.2016r. wraz z 
raportem stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
 
 

PUNKT – 3.4. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
uregulowania stanu prawnego lokalu mieszkalnego przy ul. Siennej 21 w Gdańsku.  

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pismo: WGK-II.7123.1.11.2014.AW.53936 z dnia 16.02.2016r. wraz z 
raportem stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
 

 
 

PUNKT – 3.5. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
uregulowania stanu prawnego lokalu mieszkalnego przy ul. Guderskiego 66 w 
Gdańsku. 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Pismo: WGK-II.7123.1.30.2015.AW.53944 z dnia 16.02.2016r. wraz z 
raportem stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
 

Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 

 
PUNKT – 4 

Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Porządek obrad w dniu dzisiejszym został wyczerpany. Nie ma więcej spraw ze 
strony członków Komisji. Dziękuję bardzo za czynny udział w posiedzeniu. 
Zamykam posiedzenie.  Na tym posiedzenie zostało zakończone – godz. 16:00. 
 
 
 
 

Przewodniczący 
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Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej RMG 
 

Piotr Dzik  
 
Protokół sporządziła: 
 
Elżbieta Wajs-Deyck 
Biuro Rady Miasta Gdańska 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


